
學生資料 Student data
學生編號 Student ID :

班別/學號 Class/No. :

班別/學號 Class/No. :

住宅電話      

Home Telephone :

父母或監護人 請在(    )用1~9表示聯絡站優次

Parents/ Guardian Please prioritize 1 ~ 9 in (   ) for contact  with parents / guardian

英文姓名 中文姓名 辦公室電話 手提電話 電郵地址

English Name Chinese Name Office Tel. Mobile Phone e-mail 

父親 Father : (     ) (     ) (     )

母親 mother : (     ) (     ) (     )

監護人 Guardian : (     ) (     ) (     )

填表日期Date : 填表人簽署 Signature :

In order to build an effective communication network among all members and to promote the objectives of the Association, we request all parent
members to complete and return the particulars listed here. We solemnly declare that all datea hereby collected will be kept strictly confidential and will
be used only for the purpose stated above by authorized persons. If you want to receive updated circulars and important parenting information, please do
fill in your E-mail (at most three) addresses to us.

為建立家長網絡以促進本會目的，本會為全體家長建立家長資料檔案，請填妥下列資料。各家長給本會提供的資料只供本會授權人士使用 ，絶不外

漏，特此聲明。  如閣下想收取通告及親子資料，請提供 (最多) 三個電郵地址。

St. Mary's Canossian College Parent Teacher Association

嘉諾撒聖瑪利書院家長教師會

家長資料     Parent’s Particulars

中文姓名         Chinese Name :

英文姓名         English Name :

同校姊妹姓名 Sibling in St. Mary's :

住址                  Address :
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